
 
 

ZAPISNIK 10. REDNE SEJE ŠTUDENTSKEGA ZBORA 
ŠTUDENTSKE ORGANIZACIJE UNIVERZE V LJUBLJANI 

 
ki je potekala v četrtek, 22. 2. 2022, ob 18.00 uri, 

na daljavo preko spletne platforme ZOOM. 
 

 
Seja se je pričela ob: 18:05 
Prisotnih poslancev:  42 
Prisotnost poslancev je razvidna s prezenčne liste. 
 
/ Rok Dolenc / Pozdravil je poslance in dal na glasovanje proceduralni sklep, ki se je glasil: 

Študentski zbor ŠOU v Ljubljani bo na 10. redni seji odločal javno in poimensko.  

Sklep je bil soglasno sprejet. 

Pred potrditvijo dnevnega reda je povedal, da je prišlo do spremembe predvidenega dnevnega reda in 

sicer da ne bo predstavitve Zakona za urejanje položaja študentov (ZUPŠ-1). 

Na glasovanje je dal dnevni red, ki se je glasil: 

1. Potrditev zapisnika 9. redne in 2. korespondenčne seje; 

2. Predstavitev kandidatov za predsednika ŠOS in generalnega sekretarja ŠOS; 

3. Poslanske pobude in vprašanja; 

4. Razno. 

Ker ni bilo ugovor, je bilo ugotovljeno, da je dnevni red sprejet. 

AD. 1 Potrditev zapisnikov 

Ker ni bilo komentarjev na zapisnika, je bilo ugotovljeno, da sta zapisnika potrjena. 

AD. 2 Predstavitev kandidatov 

/ Marike Grubar / Povedala je, da se bo osredotočila na organizacijski in vsebinski vidik. Trenutno je 

predsednica sveta ŠOLS in članica UO ŠKIS in da je poslala CV, zato ne bo naštevala vseh funkcij. Je 

doktorska študentska na Filozofski fakulteti na smeri sociologija. Povedala je, da jo je vsebinski del dela 

najbolj pritegnil, a je tudi organizacijski vidik zelo pomemben, saj koordinira veliko različnih entitet. Tudi 

strokovni delavci, aktivistke in aktivisti ter projektni sodelavci, organizacijsko gledano je to zanjo skoraj 

najpomembnejši člen, saj je brez njih delovanje ŠOS drastično okrnjeno oz. celo zanemarljivo. Povedala 

je, da si bo prizadevala za podarjanje teh stranskih členov. Sicer organizacijsko ne namerava posega v 

ustavljeno stanje, saj stvari dobro delujejo znotraj utečenih organov in ne ve zakaj bi spreminjali dobre 

stvari. 

Odbor za visoko šolstvo in izobraževanje - tema, ki je ne moremo spregledati je digitalizacija. Razvijala 

se je v preteklosti, a se ji je zdelo, da se temu ni posvečalo dovolj pozornosti, kar je spremenila epidemija. 

Ko je razmišljala o tem področju je pogledala raziskavo Mladina 2020, kjer so ugotovili, da več kot 80% 

mladih uporablja internet predvsem za elektronsko pošto, glasbo, deljenje vsebin itd., malo pa se 



 
ukvarjajo s procesi za tem. Raziskovalci predlagajo, da bi se začeli ukvarjati s produkcijo vsebin, ne zgolj 

s konsumpcijo, kar pomeni, da bi se uvajali programi formalnega in neformalnega izobraženja. Hrkati je 

poudarila še bralno kulturo, s čimer je mislila na iskanje informacij v verodostojnih virih, kar je še eno 

področje kjer bi moral ŠOS odigrati pomembno vlogo. Poleg tega se ji je zdelo pomembno, da se 

posodablja tudi digitalna oprema po visokošolskih zavodih, seveda morajo imeti v mislih tudi dejstvo, da 

opremo uporabljajo tudi profesorji. Poleg tega se morajo zavedati, da imajo socialno ogrožene študente, 

za katere je treba poskrbeti in jim nuditi vsaj dostop do interneta in ustrezno računalniško opremo. 

Druga stvar znotraj tega odbora je ZVis, na ŠOS se morajo zavezati za zagovarjanje javno dostopnega 

javnega šolstva, za zanimive vsebine študijskih programov, ki ustvarijo strokovnjake po koncu študija. 

Naslednji odbor socialna in zdravstvena vprašanja – področje je razdelila na psihološko in materialno 

dobrobit, slednje se najde v obliki dobro dostopne prehrane, stanovanjske razmere, štipendije, prevozi, 

študentsko delo. Najpomembnejše se ji je zdelo bivanje, študentskih domov je premalo, kar ni nov 

problem, a so se razmere tako zaostrile, da marsikdo ne dobi študentskega doma ali druge opcije, 

temveč so enostavno prisiljeni na iskanje namestitve na trgu, kar ni dobro, saj so v zadnjih letih cene še 

porasle. V preteklosti so na ŠOS že pripravili predloge, v vmesnem času, ko še ni sistemskih sprememb, 

se to mora reševati vsaj z višanjem subvencij pri zasebnikih in večje število podeljenih subvencij, 

dolgoročno pa je treba graditi domove. Štipendije so se v preteklosti spreminjale, a je področje, ki še 

vedno ni dobro urjeno, problem je premalo štipendij, problematična je višina. Prehrana in prevoz sta 

boljša. Pri prevozu se bodo borili za brezplačne vozovnice. Na področju prehrane dobro delujejo, 

mogoče pa je treba spremeniti višine subvencij na račun nižjih doplačil ter dejstva, da študentje, ki se 

redno vozijo v kraj študija, lahko določene študijske obveznosti opravljajo preko spleta in tam nimajo 

možnosti koristiti subvencionirane študentske prehrane. Duševno zdravje je področje, ki je bilo 

spregledano, celo zanemarjeno in nas je epidemija soočila s šokantnimi številkami o duševnem zdravju 

študentov. Dejstvo je, da so težave obstajale že prej, epidemija ni pomagala. To področje je še vedno 

zelo stigmatizirano, čeprav se mladi odločijo za iskanje pomoči na prvo obravnavo čakajo do 1 leto, 

trenutno pa so čakalne vrste še daljše. V preteklosti se je na njeno pobudo začela akcija Naj se ti ne zrola, 

dolgoročno je cilj, da se ŠOS aktivira na področju prenove zakona in iskanju sistemskih rešitev za te 

probleme. 

Odbor za mednarodno sodelovanje, zaenkrat predstavniki znotraj EUŠO dobro delujejo, vidi potencial, 

da pridobivajo razne podatke o študentskih sistemih v drugih državah ter ustvarijo primerjalne analize.  

Obštudijske interesne dejavnosti študentov – v osnovi gre predvsem za projekte, ki so nastali na ŠOS, 

nato jih izvajajo posamezne entitete. Vpletenost v dogajanje na področju medgeneracijskega 

povezovanja, vemo, da je ŠOS del medgeneracijske kolacije MEKOS, kjer dobro sodelujejo. Če se začne 

pripravljati zakon o medgeneracijskem sobivanju, mora ŠOS prevzeti aktivno vlogo in vključiti študentski 

vidik.  

Za zaključek je povedala, da so to le nekatera pomembna področja in se zaveda, da je njihov nabor 

bistveno daljši in obsežnejši in si ne želi, da bi kaj ostalo spregledano in pozabljeno. Poslance je pozvala, 

da se nanjo obračajo in tako ustvarijo aktivno študentsko skupnost. Želi, da bo v mandatu vodilno načelo 

različno zagovorništvo interesov študentk in študentov. 

 

/ Rok Petrič / Povedal je, da je kandidat za generalnega sekretarja ŠOS. S študentskih organiziranjem se 

je prvič seznanil, ko je bil 2012 izvoljen v ŠZ za mandat 2012-2104. Vlogo je opravljal vestno, vedno je bil 

med prvimi, ko je bilo treba opozoriti na študentsko problematiko. Po preteku mandata je to nadgradil 

z izvolitvijo za vodjo resorja za obštudijske dejavnosti za mandat 2014-2016. V času trajanja mandata je 



 
bil član sveta zavoda Študentska svetovalnica in Kersnikova, kjer bolje je spoznal krovno organizacijo, saj 

je sočasno zasedal mesto člana odbora za obštudijske in interesne dejavnosti na ŠOS-u. Po preteku 

funkcije ga je pot zanesla na športno zvezo Univerze v Ljubljani, kjer še danes opravlja funkcijo 

generalnega sekretarja, kjer je pridobil potrebne kompetence na ključnih področij, največ pa je pridobil 

na področju kriznega managementa. Zaradi vseh pridobljenih kompetenc se je odločil za kandidaturo. 

Povedal je, da je pripravil 5 točk predstavitve. 

Digitalizacija - nujna je, zato si želi, da bi nadgradili vodenje arhiva in s tem poskrbel za natančno predajo 

dela. 

Razpisi - menil je, da je potrebno izkoristi možnosti, ki jih ponuja povezovanje organizacijskih oblik ŠOS 

pri prijavah na projekt, dober primer je projekt promocije cepljenja, ki se je prijavil na razpis NIJZ-ja. V 

pripravi je prijava na razpis Evropske komisije za promocijo evropskega leta mladih.  

Trženje – prav zaradi krize in njenega vpliva na delovanje se je potrebno usmerjati na alternativne vire 

pridobivanje finančnih sredstev. Trenutno ŠOS odlično sodeluje s podjetjem Telekom in svetovalnico 

Vzajemno, to je treba ohraniti in po možnosti nadgraditi ter povezati s projekti, ki ponujajo storitve 

pomembne za študente. 

Odnosi z ministrstvom za izobraževanje znanosti in šport - odnos se je se v zadnjem obdobju okrepil. 

Pred kratkim so se dogovorili, da bo ŠOS podpira v prijavnem postopku, tako da bodo lahko pomagali 

pri oddaji prijave za vpis na visokošolske zavode in za potrebe tega bo treba organizirati redno 

elektronsko in telefonsko podporo. Dogovarjajo se za vpeljavo digitalne študentske izkaznice in razširitvi 

uporabe digitalne identitete študenta skozi njihovo celotno študentsko obdobje. 

Pomoč in podpora strokovnemu delu ŠOS – zanj najpomembnejša funkcija je, da nudi polno strokovno 

in profesionalno podporo. 

/ Veronika Tržan / Za Roka je imela vprašanje, glede društva Utrip, katerega zastopnik je Rok Petrič, se 

je pojavila sporna podelitev statusa društva v javnem interesu društvu za promocijo tradicionalnih 

vrednot, ki je skrajno desno orientiran, katerega vodja je vodja rumenih jopičev Urban Purgar. Kot je 

poročala Mladina, se je to društvo sklicevalo na izvedbo delavnic o pomenu kulturne dediščine za 

društvo Utrip. Vprašala je, kako so prišli v stik, kakšne delavnice se je izvedlo, kakšen je odnos z Urbanom 

Purgarjem in neonacističnem gibanjem v Sloveniji. 

/ Rok Petrić / Odgovoril je, da se mu to ne zdi povezano z njegovimi kompetencami. Kar se tiče odnosa 

je odgovoril, da so delavnice izvajali pred časom in da sam ni v nobenem odnosu z njim, saj je komuniciral 

z osebo, ki je projekte vodila. 

/ Erik Sever / Povedal je, da je Rok Petrič leta 2016 protikandidate na Filozofski fakulteti nadlegoval in bil 

za to oglobljen. Med tistimi, ki so vedenje prijavili, je bila tudi Marike. Zanimalo ga je, kako bo z njo po 

vsem tem sodeloval. 

/ Rok Petrič / Povedal je, da zanj to ni najlažja tematika. Dejstvo je, da je kandidaturi priložil potrdilo o 

nekaznovanosti. Kar se tiče odnosa z Marike je profesionalen in povezovalen, ter da morata biti onadva, 

tista, ki povezujeta. 

/ Veronik Tržan / Vprašala je, če obžaluje kar se je 2016 zgodilo ali zavrača, da se je karkoli zgodilo. Dodala 

je, da ga verjetno ni 5 ljudi brez razloga obtožilo. 



 
Rok Petrič Verjel je, da deležniki, ki so bili prisotni, vedo, kaj se je dogajalo, in točno vedo, da njega ni 

bilo na fakulteti, kar lahko marsikdo potrdi. Glede verbalnih konfliktov je dobil globo, ni pa bilo storjeno 

kaznivo dejanje. 

/ Veronika Tržan / Vprašala je, če v sredo ni bil na fakulteti in ali lahko Grubarjeva to potrdi. 

/ Marike Grubar / Potrdila je, da Roka v sredo ni bilo na fakulteti, v torek pa je bil. 

/ Veronik Tržan / Vprašala je, kaj se je zgodilo v torek. 

/ Marike Grubar / Zgodilo se je to, za kar je bil obtožen. 

/ Sarah Tkalec / Povedala je, da v programu Marike omenja, da bi se moral ŠOS zavzemati za uvedbo 

ukrepov, ki bodo preprečevali zlorabe študentskega dela in vprašala kakšne ukrepe ima v mislih. 

Vprašala je, če lahko sama izjavi, ali podpira kandidaturo Roka Petriča kot svojega nadlegovalca, ki ga je 

2016 prijavila, in zakaj ter prosila, da se odzove na komentarje številnih funkcionark, da se ne počutijo 

varne v isti sobi z Petričem in če se sama počuti varno. 

/ Marike Grubar / Odgovorila je, da kar se počne na tem področju je predvsem inšpekcijski nadzor, kar 

je začetek reševanja problema. Za ostalo pa potrebuje podrobnejšo analizo. Druga zadeva, gotovo je to 

tema, ki buri duhove, ki je zelo aktualna ravno zaradi njunih kandidatur in njen odgovor je, da občutki 

gotovo niso bili prijetni, a da se občutkov za nazaj ne da zbrisati. Dejstvo je, da je sama človek, ki ugotovi, 

da so se stvari spremenile, se premakne naprej. Kar jo vodi v življenju, da počne stvari z ljudmi s katerimi 

čuti možnost, da stvari izboljša. Povedala je, da vedno pove kaj misli, če tega ne želijo to sprejeti je vredu, 

če ne tudi razume. 

/ Erik Sever / Kolikor je razumel morajo na take stvari pozabiti in je to nekako normalno. 

/ Marike Grubar / Odgovorila je, ne, da ni treba pozabiti, treba je iti naprej, saj so se stvari spremenile.  

/ Anamarija Agnič / Glede študentske prehran je komentirala, da se ji zdi, da je nabor po epidemiji precej 

manjši in se ji zdi, da s povprečno višjim zneskom, zato bi bilo smiselno oblikovati načrte za pobude, ki 

bodo omogočile, da se ponudba poveča. Vprašala je, kolikor jim je znano, je leta 2015 predsedstvo ŠOU 

za novo urednico  Tribune potrdilo Ano Pavlič takrat simpatizerko skupine Modro za študente, čemur je 

sledil upad kvalitete in njen postopen zaton. Vprašala je, kako ocenjuje prevzem in delo Ane Pavlič. 

Vprašala je, ali bo v njenem mandatu prišlo do spremembe trenutno ustavljene prakse, da se skupščine 

ŠOS prenašajo preko spleta. 

/ Marike Grubar / Odgovorila je, da se glede prehrane zavedajo težav in je zelo smiselno, a je velik 

problem, da trenutno uredbe določajo, koliko je lahko maksimalna cena obroka, zato se marsikateri 

ponudnik za to ne odloči, ker se mu to ne izplača. Vložili so že nekaj predlogov, ki lahko to spremenijo. 

Glede Tribune je težko komentirala dejstvo, da so se dogajale te stvari, kar je spremljala kot poslanka z 

mislijo, da nima pojma kaj se s tem dogaja. V tem procesu je ugotovila, da stvari niso črno bele, politična 

volja v je v tem, da je bila Ana Pavlič imenovana, sicer bila, je pa krasna ženska, ki daje mnogim priložnost 

in da jo je dala tudi njej, ki je bil takrat v opoziciji. Dejstvo, da je malo prispevkov, ni posledica njenega 

delovanja temveč, da ni bilo politične volje in pljuvanja ne glede na njeno delo. Veliko škodo so naredili 

tisti, ki niso bili pripravljeno sodelovati. Glede ravni vsebine je bilo njej osebno všeč, je pa to seveda stvar 

mnenja. Glede na številke je bilo vloženega kar nekaj truda. Prispevke so pisali iz študijskih smeri, ki so 

imeli zelo različne teoretske podate kot sama. Kar se tiče digitalizacije, ideja o prenosih skupščine ŠOS, 

težko je dala ultimat, odloči se predsedstvo, če bo to dobrodošlo, seveda, v kolikor jim ni do tega, pa 



 
tega ne bo. So negativni vplivi, politično vplivanje itd., povzroči se neresno dojemanje delovanja 

organizacije in politično navijanje za eno in drugo stran. 

/ Bor Ravbar / Roka je vprašal, zasledil je da je lastnik in zastopnik mladinske oglaševalske družbe Hešteg 

d.o.o, ki je registrirana na identičen naslov kot društvo Povezani. Od 2019 naprej niso organizirali 

ničesar, a ima 58 tisoč evrov prihodkov. Kakšna je njegova vloga v tem podjetju in kot generalni sekretar, 

družbe, ki je registrirana na ŠOU LJ, ali ni to morda konflikt interesov? 

/ Rok Petrič / Povedal je, da se je v času korone marsikaj spremenilo na področju digitalnih agencij. 

Agencija je delovala na področju digitalnega oglaševanja. Tudi ta tranzicija je v teku kar se tiče zastopnika 

omenjene oglaševalne agencije. 

/ Bor Ravbar / Vprašal je, če v primeru izvolitve ne bo več zastopnik. 

/ Rok Petrič / Odgovoril je, da seveda, enako kot funkcija GS Športne Zveze. 

/ Anamarija Agnič / Vprašala je, če se Marike zdi, da je na pravi strani študentov da je ŠOU bil pripravljen 

žrtvovati delovanje sodelavcev, ki so bili v preteklosti aktivni, in ali je bil politični interes večji od uspeha 

Tribune.  

/ Marike Grubar / Odgovorila je, da je nesprejemljivo, da osebi, ki je kandidirala iz določene politične 

linije, da ji rečemo ne bomo sodelovali s tabo, ker prihajaš iz drugačnega političnega tabora. To se ji zdi 

zelo neodrasla reakcija.  

/ Anamarija Agnič / Odgovorila je, da ji ni jasno, kako se lahko sprejme odločitev nadaljevati z isto 

urednico, če je jasno, da revija ne uspeva.  

/ Marike Grubar / Odgovorila je, da ne razume njenega stališča. V osnovi je hotela reči, da je veliko bolj 

problematična rekcija ljudi, ki ne želijo sodelovati zaradi političnih prepričanj in da tudi oni zavestno 

žrtvujejo obstoj revije.  

/ Anamarija Agnič / Odgovorila je, da kolikor razume je torej bila na avdiciji za Tribuno in je torej zelo 

strokovno bila ocenjena, da ni primerna, pa je bila vseeno politična odločitev ŠOU, da jo imenuje 

/ Marike Grubar / Odgovorila je, da ja, da je določen krog ocenjeval njeno primernost, ni pa videla kako 

so ocenjevali, iz svoje izkušnje pa lahko pove, da je na doktorskem študiju, ki ima osnove glede pisanja 

strokovnih prispevkov in tako dalje, ki je v kontaktu s študenti, ki so izjemni na novinarstvu in so se vsi 

odločili z njo sodelovati. Težko pove, zakaj se je tista skupina odločila, da ni primerna, iz svoje izkušnje 

pa lahko pove, da večine stvari, ki jih je napisala sicer ne pozna, pozna pa njeno delo kot urednice, kjer 

se je po njeno zelo dobro izkazala. 

/ Erik Sever / Marike je vprašal, če bo imenovana, ali bo predala mesto predsednice ŠOLS mesto komu 

drugemu. Oba je vprašal, kako sta izvedela za razpis, ki se je skrival v pod zavihku pod zavihka, ali se jima 

zdi praksa, da se nekoga podpre pred objavo, smiselna in primerna. 

/ Marike Grubar / Povedala je, da ne bi želela ostati na obeh hkrati, saj se rada posveti le določeni temi 

naenkrat. Odgovorila je, glede dejstva, da je bilo objavljeno v pod zavihku, da bi lahko bi bilo boljše. 

/ Rok Petrič / Povedal je, da bo ob morebitni izvolitvi definitivno upošteval pripombo, da v prihodnje ne 

bo prišlo do podobnega zapleta. Razpis je našel na spletni strani, je pa seveda lažje, če se taka objava 

pojavi na naslovni strani. 



 
/ Veronika Tržan / Komentirala je, da se predsedstvo ni samo seznanilo, temveč je dalo že prej podporo. 

Marike je vprašala, leta 2016 je kandidirala na združeni listi in bil deležna nadlegovanja in propagande s 

strani modrih in povezanih. Problem volitev je dajanje finančne podpore določenim kandidatom, 

zavračanje kandidatur opozicijskih skupin in skrivanje razpisov, zato je vprašala ali se bo v okviru 

mandata zavzemala za sprejem podrobnejših pravil za izvajanje volilne kampanje, določanje delovnih 

mest znotraj organizacije ter če se bo to poenotilo za vse univerzitetne študentske organizacije.  

/ Marike Grubar / Gre za osnovno delovanje v katero so vključeni vsi, del pa je del avtonomije vsake 

organizacije enota. Absolutno se strnja, da mora biti bolj vidno objavljeno. 

/ Veronika Tržan / Občutek je, da se na funkcijah vrtijo eni in isti ljudje in da navaden študent ne dobi 

podatkov. Zanimalo jo je, če se ji zdi, da je lahko legitimen predstavnik študentov funkcionar, ki je bil 

izvoljen na podlagi razpisa, za katerega nihče ni vedel. 

/ Marike Grubar / Povedala je, da bi želela večjo vidnost. Če je bil razpis zelo slabo viden, načeloma 

vprašanje kaže na odgovor ne, lahko pa je še vedno nekdo dober predstavnik. Želela si je, da bi bilo več 

kandidatov, saj se tako lahko izbere boljšega kandidata. 

/ Anamarija Agnič / Roka je vprašala, ŠOU v LJ je Utripu 2018 nakazal 43.320€ z zapisnika sej predsedstva 

izhaja, da naj bi šlo le za 3 dogodke, je pa tudi razvidno, da so dogodke financirali tudi drugi subjekti. 

Vsak naj bi stal 14.500€. Poleg tega je bil zadnji dogodek izveden 2019, zadnje nakazilo pa je bilo 

izvedeno januarja 2022. Zakaj društvo še vedno prejema sredstva oz. v kakšen namen grejo. 

/ Rok Petrič / Odgovoril je, da vse lahko razloži in pokaže, če želijo priti lahko pokažejo finančno 

dokumentacijo. Povedal je, da nikoli ni bil poklican k dopolnitvi, zato verjame, da je dolžnost opravil 

skladno s pogodbo. 

/ Veronika Tržan / Vprašala je, če bi lahko povedal, koliko tega je šlo za honorarje različnih ljudi. 

/ Rok Petrič /  Odgovoril je, da honorarjev ni bilo veliko, le za tiste, ki so delali za projekte, lahko preveri 

in posreduje informacije.  

/ Anamarija Agnič / Vprašala je, kaj se je izvajalo od 2019 naprej, saj dobivajo sredstva do 2022. 

/ Rok Petrič / Odgovoril je, da društvo izvaja tudi različne dogodke na podlagi povpraševanja na podlagi 

posameznih študentskih funkcionarjev.  

/ Anamarija Agnič / Vprašala je, kaj so lahko bili te raznorazni dogodki. 

/ Rok Petrič / Odgovoril je, da lahko seveda pokaže poročila.  

/ Sarah Tkalec / Vprašala je, če se lahko našteje 2 konkretni stvari. 

/ Rok Petrič / Odgovoril je, da seveda, a ne ve zakaj bi delal domačo nalogo namesto njih – vse je javno 

dostopno na socialnih omrežjih ter na spletni strani. 

/ Mija Primec / Marike je vprašala, če bo izvoljena, ali in kako se bo zavzemala za izboljšanje položaja 

tujih študentov v Sloveniji. 

/ Marike Grubar / Odgovorila je, da se je treba naslanjati na zakon o tujcih, saj vedo, kaj se je lani zgodilo. 

Želi, da se pride na prejšnje stanje in na druge načine lajšati situacijo tujim študentom. 

/ Rok Dolenc / Na glasovanje je dal seznanitveni sklep, ki se je glasil 



 
Študentski zbor ŠOU v Ljubljani se seznanja s predstavitvijo kandidatov za predsednico ŠOS in 

generalnega sekretarja ŠOS. 

ZA: 38 

PROTI: 0 

VZDRŽANI: 1 

Sklep je bil sprejet. 

AD. 3 Poslanske pobude in vprašanja 

/ Bor Ravbar / Vprašal je, če je kdo iz predsedstva na seji. 

/ Rok Dolenc / Rekel je, da ni nikogar, a da lahko vprašanja posreduje pisno. 

AD. 4 Razno 

Ni bilo želje po razpravi. 

Seja se je zaključila ob 19:22. 

 

Ljubljana, 24. 3. 2022 

 

 Zapisnik napisal:                                                                                    Zapisnik potrjuje: 

       Tajnik študentskega zbora        Predsednik Študentskega zbora 

  ŠOU v Ljubljani         ŠOU v Ljubljani   

                 Matej Igličar                                                                                             Rok Dolenc  


